



MUNICIPALITÉ DE SHEENBORO
59, chemin Sheen, Sheenboro QC JOX 2Z0
TEL: 819-689-5022 FAX : 819-689-2408

The municipality of Sheenboro is looking for a person to cut the grass at the intergenerational park (from the church to Perrault road). This person should use its own equipment.

We need the park grass to be kept cut from May to end of October 2018. The grass must be cut to look good at all time; the amount of cuts depends on the growth.

Anyone wishing to bid on this job should send its offer and the list of equipment used **before or at the latest May 25th 2018** to the municipality hall, at 59, Sheen road, Sheenboro or by Email : dg.sheenboro@mrcpontiac.qc.ca

La municipalité de Sheenboro est à la recherche d'une personne pour couper le gazon au parc intergénérationnel (de l'église au chemin Perrault). Cette personne devra utiliser son propre équipement.

Les coupes doivent se faire entre le mois de Mai et la fin Octobre 2018. Le gazon doit toujours avoir une bonne apparence; le nombre de coupe est en fonction de la croissance du gazon.

Toutes les personnes intéressées doivent envoyer leur offre avec la liste des équipements utilisés **avant ou le 25 mai 2018** au bureau municipal, 59, chemin Sheen, Sheenboro, QC ou par courriel : dg.sheenboro@mrcpontiac.qc.ca